
   

Schriftelijke vragen 
 

 Onderwerp Camping De Borkeld / Recreatiepark 
Buitengoed De Borkeld (Markelo)  

Datum 8 oktober 2023 

Steller van de vragen Herman Kalter (SP) 
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 Behandeld door  

   

   
 

 
Aan de voorzitter van de raad,  
  
Het college wordt conform artikel 39 van het Reglement van Orde voor de vergaderingen 
van de gemeenteraad verzocht de volgende vraag/vragen schriftelijk te beantwoorden:   
 
Inleiding 
Op 4 september 2023 stelden wij schriftelijke vragen omtrent opvang Oekraïners Van 
Coeverdenstraat Goor. 
 
Op dit moment worden aan de Van Coeverdenstraat in Goor (oude kleuterschool)  
Oekraïners opgevangen (door Doenersdreef Zorg). Gezien de huidige problematiek van  
(moeizame) (woon-)opvang breeduit in Nederland (van asielzoekers, statushouders, 
Oekraïners, arbeidsmigranten) dienen we zuinig te zijn op mogelijke opvangplekken. 
Ook op die in Hof van Twente. We vernemen echter van de initiatiefnemer Van 
Coeverdenstraat dat het initiatief aldaar niet op prijs wordt/is gesteld, sterker dat het 
wordt tegengewerkt.  
   
Graag vernemen wij wat de problemen zijn bij de genoemde opvang:   

• Qua initiatief nemende organisatie? 

• Qua locatie-inrichting ter plaatse?   

• Qua locatie sowieso?   

• Wat moet initiatiefnemer doen om met het initiatief door te kunnen?  

• Wij ontvingen daar de afgelopen week de antwoorden op: 
 
De initiatiefnemer heeft – in strijd met bestemming- woonunits gecreëerd en een tiny 
house geplaatst. En hij is te laat met relevante stukken. En dus starten met een 
handhavingstraject. 
 
Echter in de inleiding bij de 1e keer schriftelijke vragen gaven wij aan: 
Gezien de huidige problematiek van (moeizame) (woon-)opvang breeduit in Nederland 
(van asielzoekers, statushouders, Oekraïners, arbeidsmigranten) dienen we zuinig te zijn 
op mogelijke opvangplekken überhaupt. Ook vandaag (6 oktober 2023) deed 
demissionair staatssecretaris Van der Burg (VVD) opnieuw een oproep aan gemeenten 
(en provincies) voor extra opvangplekken voor asielzoekers. Er zijn voor het eind van het 
jaar 8400 extra plekken nodig, zo stelt hij. (weliswaar oproep voor asielzoekers, maar er 
is ook woonruimte nodig voor kwetsbare werknemers (lees arbeidsmigranten) en 
Oekraïners (ook kwetsbaar, inmiddels vaak ook werknemers die toch langer woonruimte 
moeten hebben dan we in 1e instantie sinds februari 2022 dachten). Vandaar dat we 
zuinig moeten zijn op mogelijke opvangplekken / woonruimten voor asielzoekers, 
statushouders, arbeidsmigranten en Oekraïners: voor mensen eigenlijk. 
Vandaar dat wij (SP) mogelijk ons hebben bemoeid met deze (individuele) 
opvang/woonplek: wij zijn het als algemeen (mensen)belang. 

  
 

  
  

    
    

   



 
Aanvullende vraag: 
Er wordt een handhavingstraject gestart (inmiddels 5 oktober 2023 daadwerkelijk 
gestart).  

1. Wat zijn daar de consequenties van als initiatiefnemer toch nog – enige tijd – in 
gebreke blijft om relevante documenten aan te leveren?  

2. Kunnen de nu verblijvende gasten (2 gezinnen, totaal) zo ineens verplaatst 
worden naar een plek ergens (die we nu nog niet kennen, waarschijnlijk klein) 
anders in Nederland?  

3. Hoe zit het dan met hun werk? Of staan zij dan op straat?  
4. Past dit handhavingsbeleid in het Gastvrije Gemeente zijn? 
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